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新年到放鞭炮，拱拱手祝福好，身体棒乐陶陶，事业成薪水高，夫妻间分红包，兄弟间酒不少，敬长辈送补药，会亲友真热闹，送旧符展新貌，春节乐天天笑！这篇关于《新年英文祝福语简短唯美句子》文章是为您搜集的，希望对大家有所帮助！>1.新年英文祝福语简短...
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1、愿你合家美满，新年愉快！
Wish you a happy family and a happy New Year!
2、祝你新年快乐，永远开心！
I wish you a happy new year and always!
3、新年到了，祝您在新的一年里，万事如意、阖家平安。
The new year is coming. I wish you all the best in the new year.
4、愿你开心幸福，平安围绕。
Wish you happiness and peace.
5、致新年贺忱与最美好的祝福！
New Years greetings and best wishes!
6、愿你的新年光彩夺目，愿你的新年灿烂辉煌！佳节快乐！
May your new year be bright and brilliant! Happy New Year!
7、祝你好运连连，事事如意！
Good luck and good luck!
8、愿你新年快乐，万事顺心。
Wish you a happy new year and all the best.
9、祝世界上的母亲新年快乐，身体健康，万事如意！
I wish the worlds best mothers a happy new year, good health and good luck!
10、祝愿，新年快乐，万事如意！
Wish you a happy new year and all the best!
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1、老师辛苦了！祝你新年快乐！青春常驻。
Teacher hard work! Happy new year to you! Youth is permanent.
2、积攒温暖，虎年幸福灿烂。
Accumulated warmth, the year of the ox is happy and brilliant.
3、愿你勇往直前，快乐连连！
May you march forward and be happy!
4、亲爱的妈妈，祝新年快乐！
Dear mother, happy New Year!
5、好运来，事事顺心皆如意。
Good luck, everything goes well.
6、愿你新年快乐，幸福天天。
Wish you a happy new year and happy every day.
7、愿你家庭美满，快乐无限！
May your family be happy and happy!
8、祝福您及全家新年快乐。
Wish you and your family a happy new year.
9、衷心祝福来年快乐、幸运！
Warm greetings and best wishes for happiness and good luck in the coming year!
10、祝你新年快乐！平安幸福！
Happy new year to you! Peace and happiness!
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1、朋友，让我们一起静静地等，未来、希望、光明和就要敲响的新年钟声！
Friends, let\'s wait quietly together for the future, hope, light and the coming New Year bell!
2、朋友，虎年来临精神旺，祝你身体健康，祝虎年快乐哦！
Friends, the Year of Pig is full of vigor. I wish you good health and**Happy Year of Pig!
3、百富临门常有余，吉祥富贵聚新春！爆竹没响我却想，新春佳节你快乐吗？朋友永远记揭着你！
Baifu Linmen is often more than enough, auspicious and rich gather in the Spring Festival! The firecrackers didn\'t ring, but I thought, are you happy in the Spring Festival? Friends always remember to expose you!
4、新春祝福在里头，彼此祝愿身体好，儿女省心乐逍遥，你我恩爱甜如蜜，春节快乐身不疲！
New Year\'s greetings are in it, wishing each other good health, children to save their hearts and enjoy themselves, you and I love as sweet as honey, happy Spring Festival body never tired!
5、花开花谢，此消彼长，云卷云舒，又是一年。愿时间更替带给你美丽心情，除夕快乐！
Flowers blossom and fade, and then they grow and fall. Clouds roll and clouds shu, and it\'s another year. May the change of time bring you beautiful mood and happy New Year\'s Eve!
6、真挚友谊，永远不会忘。愿我的祝福将你围绕，新年快乐，万事如意！
Sincere friendship will never be forgotten. May my best wishes surround you, Happy New Year and all the best!
7、在这美好的时刻，祝福你年年有今朝，岁岁有今昔。
In this wonderful moment, I wish you the present and the past year after year.
8、相识系于缘，相知系于诚，一个真正的朋友不论身在何处，总时时付出关和爱，愿你新春快乐！
Acquaintance depends on fate, acquaintance depends on sincerity. No matter where you are, a true friend always pays attention and love. Wish you a happy New Year!
9、转眼之间，已走至寒冷的冬末，在这样凛冽的日子里，对你的思念更深更浓。祝你平安快乐！
In a twinkling of an eye, it has come to the end of the cold winter, in such a harsh day, the yearning for you is deeper and deeper. I wish you peace and happiness!
10、在这快乐分享的时刻，思念好友的时刻，温馨甜蜜的时刻，祝你春节新年快乐，佳节如意！
In this happy time to share, miss friends, warm and sweet time, I wish you a happy Spring Festival and a happy New Year!
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1、Wishing you many future successes.
祝你今后获得更大成就。
2、On this special day I send you New Years greetings and hope that some day soon we shall be together.
在这特殊的日子，向你致以新年的祝福，希望不久我们能相聚在一起。
3、I would like to wish you a joyous new year and express my hope for your happiness and good future.
祝新年快乐，并愿你幸福吉祥，前程似锦。
4、May the New Year bring many good things and rich blessings to you and all those you love!
愿新年带给你和你所爱的人许多美好的事物和无尽的祝福!
5、Rich blessings for health and longevity is my special wish for you in the coming year.
祝你在新的一年里身体健康，多福多寿。
6、Good luck, good health, good cheer. I wish you a happy New Year.
祝好运、健康、快乐伴你度过一个愉快的新年。
7、With best wishes for a happy New Year!
祝新年快乐，并致以良好的祝福。
8、I hope you have a most happy and prosperous New Year.
谨祝新年快乐幸福，大吉大利。
9、With the compliments of the season.
祝贺佳节。
10、May the season\'s joy fill you all the year round.
愿节日的愉快伴你一生。
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1、新春佳节，祝你团圆美满！
I wish you a happy New Year!
2、祝你新年愉快，快乐常在。
I wish you a happy new year.
3、新年快乐，祝：成功事业属于你，开心笑容常伴你！
Happy new year, I wish you success, happy smile always accompany you!
4、愿你事业有成，前程似锦。
Wish you success in your career and bright future.
5、新年好！心情好，身体好，万事顺。
happy new year! Good mood, good health, everything goes well.
6、除夕佳节，祝你合家团圆！
New years Eve, I wish you family reunion!
7、祝你身体健康，新年快乐！
I wish you good health and a happy New Year!
8、愿您新年佳节，合家团圆！
Wish you a happy New Year!
9、愿节日的愉快伴你一生。
May the joy of the festival be with you all your life.
10、祝除夕幸福绕，虎年大吉！
Happy New Years Eve and the year of the ox!
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